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Van de voorzitter  
 

Beste mensen, 
 
U heeft al gezien dat de leesbaarheid van Samovaria verbeterd is, althans dat ho-
pen wij, door een ander lettertype voor de tekst; voortaan gebruiken we de calibri-
light 11 punts letter. De koppen blijven in Cambria vet. 
In deze jaargang geen kennelvermeldingen meer, ŘƛŜ ǎǘŀŀƴ ƴǳ ł Ǌŀƛǎƻƴ Ǿŀƴ ϵмр ƻǇ 
de website www.samojedenclub.nl .U kunt zich bij Marian Bartol of Corry vd Ham 
opgeven. 
Lƴ {ŀƳƻǾŀǊƛŀ ȊƛƧƴ ǾƻƻǊ ŘŜ ŦƻƪƪŜǊǎ ƪŜƴƴŜƭŀŘǾŜǊǘŜƴǘƛŜǎ ƳƻƎŜƭƛƧƪ ł ϵнр ǇŜǊ мκп ǇŀƎi-
na.U kunt de opmaak zelf bepalen, en zelfs per nummer een andere inhoud instu-
ren. 
Zondag 15 maart is het fokkersoverleg gepland. Wilma Hell-Frijters zal de coördina-
tie op zich nemen; de aankondiging staat op blz 12. 
8, 9 en 10 mei zal weer het Animal Event in de Beekse Bergen plaats vinden, waar 
wij als club welkom zijn. Als er leden zin hebben een dag de club te vertegenwoor-
digen, willen ze dat dan voor eind februari aan de secretaris Carole Mikx laten we-
ten.  
Zondag 17 mei houdt de Raad van Beheer weer de nationale Dag van de Hond, op 
diverse lokaties in het land. Als er leden ideeën hebben, en een lokatie centraal in 
het land waar we welkom zijn, kunnen we ons steentje er aan bijdragen. Laat u dat 
dan aan ondergetekende weten. 
Let u verder op de aankondiging van de Algemene Ledenvergadering op zaterdag 
16 mei te Harderwijk, op blz 8.Als u voorstellen heeft, moeten ze bijtijds worden 
ingediend, om op de agenda geplaatst te kunnen worden; alleen dan kan er over 
gestemd worden.U vindt in dit nummer wel vast de notulen van de vorige ALV. 
In de volgende Samovaria het inschrijfformulier voor de clubmatch op zondag 31 
mei te Kerkwijk. 
Blijft u uw bijdragen sturen naar eris@naschja.nl. Zo blijft Samovaria een blad voor 
en door de leden. 
 

Eris Koops 
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Dagboek van een Samojeed (13) 
 
Leer je hond kennen, dat lees je heel vaak op de forums. Milek is bijna drie jaar en 
ik heb hem leren kennen. Ik weet wat hij leuk vindt, lekker vindt. Of ik hem kan 
sturen? Daar  ben ik nog niet van overtuigd.  
7 december. De afgelopen week was ik op reis met de cliënten van de thuiszorg 
van Hof en Hiem, daar werk ik voor. Een vakantiereis op de Prins Willem Alexan-
der. We zitten midden in het seizoen dus Robert moest toch een keer met de hon-
den gaan trainen. De zaterdagochtend voor ik op reis ging, gingen we toch nog een 
rondje doen. Poika heeft het nog niet goed in de gaten wat de bedoeling is maar 
dat hoeft ook nog niet. Af en toe gaat hij het hele rondje mee met Milek dat is nu 5 
km. Dan gaan we met z'n vieren steppen, Robert met Poika en ik met Milek. Robert 
ging dus met beide honden steppen, om de beurt. Robert vertelde dat er wel dege-
lijk verschil is tussen Milek met mij dan met hem. Voor mij wil Milek een stapje 
sneller gaan. Als ik hike roep, "zet hij echt de sokken er in".  
13 en 14 december was de wedstrijd in Sint Anthonis. De laatste wedstrijd voor de 
Dobeycup. Ik  had één wedstrijd gemist door de vakantiereis, dus nu moesten Mi-
lek en ik goed ons best doen. En dat hebben we zeker gedaan. Ik vind de com-
petitie erg leuk maar er is niet echte strijd. Iedereen is belangstellend naar elkaar 
en naar de toestand van de honden. En natuurlijk ga je voor de snelste tijd. Maar of 
dat nu is dat je sneller bent dan een training of sneller in het gemiddelde dat maakt 
niet uit. Ik ben altijd iemand geweest van meten is weten en dat doe ik nu nog. 
Leuk is te zien in de training dat Milek in gemiddelde snelheid omhoog gaat maar 
de top iets naar beneden. Wat nu wel vreemd is, is het geblaf bij de start. Dat heeft 
ook met Poika te maken. Milek vind het leuk om samen met Poika te lopen alleen 
kan Poika hem nog niet bijhouden.  Dus als ik met Milek alleen ben kijkt hij toch 
achterom waar Poink! blijft.  
We proberen toch elke week 2 of 3 keer te trainen. En dat gaat ook nog steeds 
goed. Niet altijd heb ik daar zin in want op het werk was het ook erg druk de laatste 
weken, maar als je dan weer in de auto zit voel je je toch tevreden. En meestal ben 
ik dan voor 9 uur al weer thuis en dan moet de dag nog beginnen. 
Ondertussen hebben we een busje gekocht. 
In de auto was het niet meer te doen. Wat een toestand elke keer om te gaan trai-
nen. En je ziet de auto van je afgaan. Zo vochtig met die vieze natte honden en de 
auto had zijn kilometers ook al gemaakt. ( 400.000). De gasinstallatie deed het niet 
meer. Het raam wilde niet meer naar beneden en ook moesten er nieuwe banden 
om. De verlichting viel hier en daar binnen ook al uit. Maar nu dus blij met de bus. 
Het moet wel eventjes wennen maar het rijdt perfect. Je zit mooi hoog en hebt 
weinig last van de koplampen van andere auto's. Helaas moet ik weer schakelen,  
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maar gelukkig het is een diesel, die slaat niet zomaar af. 
Het volgende project zullen de benches en de bestickering zijn maar eerst maar 
weer eventjes sparen.  
11-1-2015 Vandaag voor het eerst getraind met de bus, steppen, benches, beide 
honden in Bakkeveen.  Dat is niet ver hier vandaan 44 km. En het ging erg goed. 
Voor Poika is het nog erg vreemd maar zo samen met Milek gaat het steeds beter. 
Hij kan het nu aardig bijhouden.  Maar wat een wind. De wind zorgde er ook voor 
dat beide honden vandaag ontsnapten uit de tuin. Maar gelukkig was het maar een 
korte wandeling voor de heren maar Robert en ik hebben wel een half uur in Joure 
gefietst. Dan is het blaffen van Poika wel handig. Maar hoe ze daar zijn ge-
komen...? Ja ik denk gewoon door de sloot. Gelukkig was het zondag en was er niet 
veel verkeer op de weg.  
 

 
Op het strand bij Joure 
 
Het verhaaltje bij de foto's. De ene foto is de wedstrijd in Sint Anthonis. Die hoorde 
bij de Dobeycup. Ik ben in die eindstand, die over 4 wedstrijden gaat, 3de ge-
worden. Brendo te Broekhorst is met zijn samojeed Gaia eerste geworden. De an-
dere foto is op het strand hier bij Joure.  

Anna Zijlstra 
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In Memoriam Kiara  

 
!ƪǊŀƭƛŀƪΩǎ ¸ŀǊƪŀΩǎ YƛŀǊŀ 
 
Onze Kiara is er niet meer. Op dinsdag 6 januari kwam het onvermijdelijke einde. 
15 jaar 4 maanden en 9 dagen, zo oud werd ze. Ze droeg haar leeftijd met 
waardigheid,wat je noemt een prachtige, trotse en statige Samojeed. 
²Ŝ ƴƻŜƳŘŜƴ ƘŀŀǊ ǿŜƭ άŘŜ YƻƴƛƴƎƛƴέŜƴ Řŀǘ ǇŀǎǘŜ ƎƻŜŘ ōƛƧ ƘŀŀǊΦ ½Ŝ ǿŀǎ ŀƭǘƛƧŘ ŜŜƴ 
sterke kerngezonde hond met natuurlijk de laatste jaren wat ouderdomskwaaltjes 
die we met wat extra zorg goed konden opvangen. Voor ons was het 
allerbelangrijkste dat je kon zien dat ze zin het leven had en er nog helemaal niet 
klaar mee was. 
Wij waren niet haar eerste baas, ze was 6 jaar toen ze bij ons kwam. Vanaf dat 
moment waren we altijd samen en ging ze overal met ons mee. Naar de 
Middellandse Zee, in hotels slapen, zelfs een weekje Parijs, voor ons en voor haar 
was het vanzelfsprekend dat ze er bij was. 
Twee jaar geleden kwam via onze zoon en schoondochter een jonge samojeed 
άtǳǎƪŀέƛƴ Ƙŀŀr leven. Wat een feest, want een sam alleen is maar alleen nietwaar? 
Als een soort levenselixer werkte de nu 4 jarige Puska op haar. Kiara leek jaren 
jonger als ze kwam logeren. 
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Ze had weer zin in eten, wandelen en samen de boel bewaken. Al was er maar een 
de baas en dat was en bleef Kiara tot de laatste dag. Ze hadden samen nog 
heerlijke feestdagen op ons geliefde plekje in Frankrijk, waar een lekker pak 
sneeuw lag. Maar bij terug-komst was het mis, ze gaf het op. De sterretjes in haar 
oogden doofden, en ze had veel pijn. We moesten haar laten gaan.  
Omdat ze overal en altijd bij ons was is onze wereld een stuk leger en kouder 
geworden lijkt het wel. We missen haar, zegt eigenlijk niet genoeg. De Fransen 
ȊŜƎƎŜƴ άǘǳ ƳŜ Ƴŀƴ-ǉǳŜǎ άƻŦǿŜƭ άƧŜ ƻƴǘōǊŜŜƪǘ ƳŜέΦ 5ŀǘ is het meer, we hebben 
het gevoel niet compleet te zijn. En nee, dat zal nooit wennen.  
Lieve Kiara, bedankt voor alles wat je voor ons was. 

Rinus en Tine de Jong 
 

Aankondiging algemene ledenve r-
gadering  

 

 
 
Op zaterdag 16 mei 2015 zal de Nederlandse Samojeden Club haar jaarlijkse alge-
mene ledenvergadering houden.  
 

Verkiezing bestuursleden 
Eris Koops (voorzitter) en Marian Bartol (penningmeester) zijn volgens rooster af-
tredend en stellen zich herkiesbaar. 
 

Heeft u interesse in een bestuursfunctie of wilt u inlichtingen hierover dan kunt 
contact opnemen met Carole Mikx, secretaris. De procedure voor benoeming van 
bestuursleden staat beschreven in artikel 20 van de statuten. 
 

Voorstellen 
Voor het indienen van voorstellen wijst het bestuur u op artikel 37, lid 5 van de 
statuten. Voorstellen kunnen ingediend worden tot 1 maart 2015. 
 

De statuten van de Nederlandse Samojeden Club zijn te vinden op 
 www.samojedenclub.nl.  
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Notulen Algemene Ledenvergadering 
Nederlandse Samojeden Club 

31 mei 2014 - aanvang 13.41 uur 
Bouw & Infra Park 
Ceintuurbaan 2 
3847 LG Harderwijk 
Aanwezig 
Stemgerechtigde leden (16): Alie Bartol, Marian Bartol, Klaas ten Broek, Corry van 
den Ham, Sjaak van den Ham, Marijke Hartog, Jurgen Hell-Frijters, Wilma Hell-
Frijters, Stana Hruskova, Eris Koops, Carole Mikx, Anca Molenaar, Sarah de Mon-
chy, Els Mul, André de Vries, Dorien Damstra (notulen) 
Introducee: Martien Beemer 
Afwezig met bericht 
Greet ten Broek, Coby Rees, Klaas Smit, Tineke Smit, Suzan Zijderhand-de Bruin 
1. Opening 
Voorzitter Eris Koops opent om 13.40 uur de algemene ledenvergadering van de 
Nederlandse Samojeden Club en heet iedereen van harte welkom. 
2. Mededelingen 
De afmeldingen voor deze vergadering worden voorgelezen. Het secretariaat heeft 
van de Raad van Beheer onlangs het jaarverslag 2013 in boekvorm en een folder 
over DNA en afstammingscontrole ontvangen, die belangstellenden in kunnen zien. 
3. Notulen van de Algemene ledenvergadering van 25 mei 2013 
Als aanvulling op punt 3 van de notulen van 25 mei 2013 merkt Sarah de Monchy 
op dat alleen Michelle Edmondson (Samoyed Nenets Native Stock Project) een 
hand-out van haar presentatie heeft toegezegd op de World Samoyed Meeting 
2012. De hand-out is nooit ontvangen en ook op internet is niets terug te vinden 
van de inhoud. 
Op het voorstel van Sarah de Monchy uit punt 10 van de notulen om een over-
zichtspublicatie over de Samojeed uit te brengen is geen reactie gekomen. Eris 
Koops zal nog eens een herinnering in Samovaria zetten, wat wellicht helpt om het 
project nieuw leven in te blazen. 
De notulen worden vastgesteld. 
4. Jaarverslag secretariaat 2013 
Wilma Hell-Frijters merkt op dat Dunblane Deejay Jazzper tevens Beste Zelfge-
fokte Hond is geworden op de clubmatch van 2013. 
5. Financieel jaarverslag 2013 
a. Jaarrekening 2013 
Bij de post Abonnementen gaat het om een tijdschrift, kosten voor de website, het 
boekhoudprogramma en de afdracht aan de Raad van Beheer; deze afdracht is 
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afhankelijk van het aantal leden en betreft dus geen abonnement in de gebrui-
kelijke zin, maar een contributie. Wellicht is het, om verwarring te voorkomen, 
beter om deze post geen Abonnementen te noemen. 
b. Verslag kascontrolecommissie 
De kascontrole werd dit jaar uitgevoerd door André de Vries en Marijke Hartog. Zij 
stelden vast dat de boekhouding overzichtelijk en structureel bijgehouden is. De 
penningmeester had bij de controle op alle vragen een goed onderbouwd ant-
woord. Er zijn geen bijzonderheden of hiaten geconstateerd. De kascontro-
lecommissie adviseert de ledenvergadering dan ook om het bestuur te dechar-
geren voor het gevoerde beleid in 2013. Als extra aandachtspunt wijst de com-
missie erop dat de komende jaren op uitgaven gelet moet worden, aangezien die 
hoger zijn dan de contributie die binnenkomt. 
c. Vaststellen van de jaarrekening 2013 en dechargeren van het bestuur voor het 
gevoerde financiële beleid 
De jaarrekening wordt vastgesteld en het bestuur wordt gedechargeerd. 
d. Benoeming kascontrolecommissie 
Marijke Hartog en Els Mul zullen volgend jaar de kascontrole over 2014 uitvoeren. 
Sarah de Monchy stelt zich beschikbaar als reservelid. 
e. Begroting 2014 
Samovaria is de grootste kostenpost voor de vereniging. Er worden een aantal mo-
gelijkheden besproken om hierop te bezuinigen, maar die blijken niet haalbaar of 
niet wenselijk te zijn. Zo is het aantal nummers een aantal jaren geleden al te-
ruggebracht van zes naar vijf, vindt men het prettig om een papieren blad te krij-
gen en vindt men het niet wenselijk om alles digitaal te doen. De nieuwsbrief is 
geen vervanging voor het clubblad en is zeker niet minder werk. 
Andere suggesties zijn om de contributie, die in twee keer verhoogd zou worden, 
verder te verhogen en om niet-leden meer inschrijfgeld te laten betalen voor de 
clubmatch. 
De begroting wordt goedgekeurd. 
6. Samovaria 
Buiten de punten die bij het bespreken van de begroting in punt 5e al genoemd 
waren, zijn er geen opmerkingen over de Samovaria. 
7. Clubmatch 
De organisatie van de clubmatch is rond. Alles is geregeld. Jurgen Hell-Frijters heeft 
de bekers opgehaald. 
Nogmaals wordt genoemd dat het een goed idee is om niet-leden meer in-
schrijfgeld te laten betalen. Andere kostenbesparingen kunnen zijn het achter-
wege laten van de gezamenlijke lunch of de medailles te vervangen door oor-
kondes. 
 



N.S.C                                                              11 

8. Verenigingsfokreglement 
Jurgen Hell-Frijters deelt namens een aantal fokkers een brief uit, die door de aan-
wezigen gelezen wordt, waarin hij grote kritiek uit op het bestuur. Het wordt het 
bestuur sterk aangerekend dat de vereniging niet vertegenwoordigd was op de 
ledenvergadering van de Raad van Beheer waar het DNA-voorstel op de agenda 
stond. Het bestuur verklaart dat het machtigingsformulier, dat nodig is om de ver-
gadering bij te wonen, zoek was geraakt. Dorien Damstra neemt hier-voor de volle 
verantwoordelijkheid op zich. 
Ander punt van kritiek betrof de, naar mening van de fokkers, late aankondiging 
van het fokkersoverleg op 19 november 2013. De aankondiging is bijna drie weken 
voor het overleg op 1 november 2013 verstuurd, terwijl de aanvullende informatie 
op 13 november volgde. De ledenvergadering vindt het wenselijk dat het fokkers-
overleg een structureel overleg wordt, dat minstens twee keer per jaar vergadert 
onder voorzitterschap van een onafhankelijke dagvoorzitter en als zodanig een 
adviesorgaan voor het bestuur wordt. Er zijn veel onderwerpen te bespreken, zoals 
bijvoorbeeld de juridische aspecten van het fokken van rashonden. Het vereni-
gingsfokreglement zal na goedkeuring door de ledenvergadering ter beoordeling 
opnieuw naar de Raad van Beheer worden gestuurd. Naar alle waarschijnlijkheid 
zal de Raad van Beheer toch nog weer een aantal kleine puntjes willen wijzigen. 
Het verenigingsfokreglement wordt met algemene stemmen aangenomen. 
9. Benoeming bestuursleden 
Klaas ten Broek (bestuurslid) is volgens rooster aftredend en stelt zich herkies-baar. 
Wilma Hell-Frijters vraagt naar zijn rol in het bestuur. Klaas houdt zich bezig met 
algemene ondersteunende zaken en zorgt voor evenwicht binnen het bestuur. 
Dorien Damstra (secretaris) treedt tussentijds af. Het bestuur draagt voor de func-
tie van secretaris Carole Mikx voor. Carole stelt zich kort voor aan de vergadering. 
Er zijn 16 stemgerechtigde leden aanwezig en er wordt schriftelijk gestemd. Alie 
Bartol en Els Mul vormen het stembureau. 
Klaas ten Broek wordt herkozen met 3 stemmen tegen, 2 stemmen blanco en 11 
stemmen voor. Carole Mikx wordt gekozen met 1 stem tegen, 4 stemmen blanco 
en 11 stemmen voor. 
Dorien Damstra wordt bedankt met een mooie bos bloemen. 
10. Rondvraag 
Wilma Hell-Frijters merkt op een Belgische fokker pups aanbiedt op Marktplaats, 
met daarbij de opmerking dat hij lid is van de Nederlandse Samojeden Club en 
volgens de regels fokt. Deze fokker is bij de Belgische rasvereniging geroyeerd. De 
Nederlandse Samojeden Club heeft als enige sanctie, dat er niet bemiddeld wordt 
voor nesten die niet volgens de regels gefokt zijn. Zijn nesten worden niet op de 
website gezet als zij niet voldoen aan de regels van de Nederlandse Samojeden 
Club. Tot nu toe zijn de nesten van deze fokker nooit vermeld. 
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Stana Hruskova vraagt of het mogelijk is om de clubmatch en de ledenvergadering 
te combineren. De meeste aanwezigen vinden dit niet handig omdat iedereen dan 
ook honden bij zich heeft. Een fokkersoverleg zou eventueel wel gecombineerd 
kunnen worden met de ledenvergadering. 
Stana Hruskova vraagt of de beknopte tentoonstellingsuitslagen op de site gezet 
kunnen worden. Corry van den Ham, die de website beheert, geeft aan dat dat wel 
kan. 
Marijke Hartog vraagt zich af of er een waarschuwing tegen hondjes uit oost Eu-
ropa op de site gezet kan worden. Zij zal een opzetje schrijven. Sarah zou graag een 
koopcontract voor alle fokkers zien. Zij komt hierop naar aanleiding van een mail 
van Cynokeur, een commerciële instantie die zich bezighoudt met de certificering 
van fokkers van rashonden. Dit is een onderwerp dat bij een fokkersoverleg be-
sproken zou kunnen worden. 
André de Vries zou het een leuk idee vinden om voor evenementen zoals Animal 
Event een filmpje te maken met een compilatie van alle verschillende activiteiten 
die je met je Sam kunt doen. 
Klaas te Broek merkt op dat er op de site meer kennels staan dan in het clubblad. 
Dat komt doordat vermelding op de site gratis is en het in het clubblad gaat om 
betaalde advertenties. Het verdient aanbeveling om dat anders te regelen 
11. Sluiting 
De voorzitter wenst iedereen een goede reis naar huis en sluit de vergadering om 
15.48 uur. 

Dorien Damstra 
 
 

Fokkersoverleg  
 
Zondag 15 maart zal er weer een fokkersoverleg plaats vinden. Omdat de leden er 
de voorkeur aan geven dat dat overleg niet door het bestuur wordt georganiseerd 
zal Wilma Hell-Frijters als contactpersoon optreden. André de Vries (geen fokker, 
geen bestuurslid) wordt gevraagd als dagvoorzitter. Details over tijd , plaats en de 
onderwerpen die ter tafel komen, worden via de website of de nieuwsbrief bekend 
gemaakt.  
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Beste redactie,  
 

 
 
Een goede kennis van mij canicrost sinds kort met mijn samojeed Maluk, of voluit 
Lusjkaya Maluk Bowinova uit de kennel van Alie Bartol.  
Canicross is erg leuk als je houdt van hardlopen in de natuur. Het hardlopen met 
een hond geeft er een extra dimensie aan. Waar je normaal bij het hardlopen 
vooral op jezelf ge-richt bent (hou ik dit tempo vol, wat is het nog een eind e.d.), 
ben je bij het canicrossen vooral gericht op de hond en de samenwerking ermee. 
Canicrossen met Maluk gaat vanaf de 1e dag eigenlijk heel gemakkelijk. Ik merk dat 
het heel dicht bij haar natuur en instinct staat. Ik hoef haar niks uit te leggen. Ge-
woon lekker hard rennen en trekken. En achter andere rennende honden voor je 
aan rennen. Dat wil ze altiƧŘΦ ½Ŝ ǾƛƴŘǘ ƘŜǘ ǇǊŀŎƘǘƛƎΣ ƎŜǘǳƛƎŜ ŘŜ ŦƻǘƻΩǎ ŘƛŜ ƎŜƴƻƳŜƴ 
zijn tijdens de canicrossloop Nienoord (bij Leek). 
 
Wil je meer weten over canicross, google maar eens op canicross. En voor de men-
sen die in het noorden wonen, vind je meer informatie op 
http://www.canicrossgroningen.nl/.  
 

Marianne Suurmeijer (eigenaar van Maluk) 
Margo Roelofs (canicrosser met Maluk) 

  

http://www.canicrossgroningen.nl/
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Steppen met je Sam (SmS) 
van Carole Mikx , ŦƻǘƻΩǎ Ǿŀƴ WƻȅŎŜ ¦ȊŜŜƭ 

 
Als ik dit opschrijf, is het stepseizoen al weer halverwege, vier wedstrijden ge-
weest en nog twee te gaan. In de loop van afgelopen vier jaar is het groepje ge-
groeid wat met een Sam is gaan steppen en mee is gaan doen aan de wedstrijden. 
Toen wij vier jaar geleden begonnen waren we de enige en werden we verwelkomt 
met de opmerking, hé wat leuk, weer een Sam bij de steppers.  
Tijdens de jaarlijkse Samojedenwandeling andere mensen enthousiast gemaakt en 
langzamerhand haakten er  meer mensen aan. Nu zijn we met een leuke groep, die 
het hele jaar door samen dingen ondernemen met de honden. Het animo om met 
de wedstrijden mee te doen groeide ook, de pups werden jonge honden en na hun 
eerste jaar mochten ze met hun baas aan de slag. Andere honden waren al wat 
ouder voordat ze voor het eerst voor de step stonden en mochten gaan trekken. 
Gelukkig hebben we een groep mensen die allemaal van kamperen houden en 
allemaal in het bezit waren of tussentijds een caravan hebben aangeschaft.  

 
 
Dit seizoen waren we voor het eerst met 4 teams in de 1 hond stepklasse. Wat zeer 
goede resultaten heeft opgeleverd. In alle vier wedstrijden die gelopen zijn, zijn er 
Samojeden teams boven in het klassement geëindigd. Over vier wedstrijden was er 
ook een strijd voor de Dobeycup, dit jaar voor het eerst onderverdeeld in de step 2 
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klasse en step 1 klasse, met de beoordeling van het aantal wedstrijden en dan de 
tijd. Dus alles stond open, als je alle vier de wedstrijden had meegedaan en goede 
tijden had neergezet, eindigde je hoog in het klassement. De winnaar van het eer-
ste jaar Dobeycup step 1 klasse is een Samojedenteam geworden, Brendo te Boek-
horst met Gaia. Super gedaan voor hun eerste jaar op de step. 
 
Uitslagen van de Samojedenteams in de step 1 hondklasse van de afgelopen vier 
wedstrijden 
Kivo Kempentrail: Step 1 klasse, algemeen klassement (24 inschrijvingen) 
 (alle sledehondenrassen bij elkaar) 
6e  plaats Brendo te Boekhorst 
12e plaats Anna Zijlstra 
13e plaats Carole Mikx 
17e plaats Mirella van Esch 
 

Apart gewaardeerde klasse met Samojeden, Malamuten en Groenlanders  
(minimaal aantal van  5 steppers)  
2e plaat Brendo te Boekhorst 
6e plaats Anna Zijlstra 
7e plaats Carole Mikx 
9e plaats Mirella van Esch 
 

 
Na de wedstrijd 
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Altena: Step 1 klasse, algemeen klassement (10 inschrijvingen) 
3e plaats Brendo te Boekhorst 
In apart gewaardeerde klasse 
1e plaats Brendo te Boekhorst 
 

 
Brendo en Gaia 
 
St Anthonis: Step 1 klasse, algemeen klassement (15 inschrijvingen) 
3e plaats Brendo te Boekhorst 
9e plaats Anna Zijlstra 
11e plaats Carole Mikx 
 
In apart gewaardeerde klasse 
2e plaats Brendo te Boekhorst 
5e plaats Anna Zijlstra 
7e plaats Carole Mikx 
 
Eindstand van de Dobeycup (4 wedstrijden) (totaal 37 deelnemers) 
1e plaats Brendo te Boekhorst 
3e plaats Anna Zijlstra 
4e plaats Carole Mikx 
14e plaats Mirella van Esch 


